
 
 

Protokół VII/24 

z sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów 

30 września 2024 r., rozpoczęcie o godz. 15.15 

Galeria Forum, Plac Kościuszki 4a w Odolanowie. 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy i Miasta Odolanów Janusz Szustkiewicz powitał wszystkich 

obecnych, a następnie otworzył VII sesję Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady poprosił Radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu 

głosowania. Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi, że Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

Do proponowanego porządku obrad uwag nie zgłoszono. Porządek został przyjęty 15 głosami 

„za” na stan 15 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)  

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołów z V i VI sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał: 

- uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

- uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024. 

- uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/482/23 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

30 listopada 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie i Mieście Odolanów 

na rok 2024. 

- uchwała w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 30 września 

2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania 

przestrzennego. 

- uchwała w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 30 września 

2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania 

przestrzennego. 



 
 

- uchwała w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 30 września 

2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym zagospodarowania 

przestrzennego. 

- uchwała w sprawie udzielenia Kierownikowi Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Odolanowie upoważnienia do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji 

administracyjnych w sprawie przyznawania uczniom pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad VII sesji.  

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z V i VI sesji Rady Gminy i Miasta Odolanów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do zapisów w protokole z V sesji. Uwag nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z V sesji i głosowanie w systemie. Protokół z 

V Sesji został przyjęty 15 głosami „za” na stan 15 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do zapisów w protokole z VI sesji. Uwag nie 

zgłoszono.  

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z VI sesji i głosowanie w systemie. Protokół z 

VI Sesji został przyjęty 15 głosami „za” na stan 15 Radnych obecnych na sesji (załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w punkcie 6 porządku obrad Burmistrz udzieli 

wstępnej odpowiedzi na interpelacje, natomiast odpowiedzi pisemne zostaną przekazane 

Radnym w ciągu 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania.   

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym w dniu 6 września 2024 r. 

wpłynęła interpelacja Radnego Dariusza Kmiecika w sprawie dotyczącej budowy wałów 

przeciwpowodziowych w celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców ulicy Bartosza.  

W związku ze złożoną interpelacją Burmistrz Gminy i Miasta Odolanów pana Marcin Szorski 

w ustawowym terminie udzielił radnemu panu Dariuszowi Kmiecikowi odpowiedzi na 

interpelację. 

Radni złożyli następujące interpelacje: 



 
 

- Radna Gabriela Zawada złożyła interpelację w sprawie przebudowy obecnego lub budowy 

nowego przedszkola w Uciechowie 

- Radna Anna Kądziela  złożyła interpelację w sprawie wycięcia krzewów przy zbiegu ul. Leśna 

i Krótka w Raczycach 

- Radna Maria Skrzypińska złożyła interpelację dotyczącą wykonania remontu ul. Ostrowskiej 

w Odolanowie 

- Radna Maria Skrzypińska złożyła interpelację dotyczącą wykonania remontu chodnika w 

ciągu ul. Kaliskiej 

- Radna Maria Skrzypińska złożyła interpelację dotyczącą wykonania remontu ul. Poznańskiej 

w Odolanowie 

- Radna Maria Skrzypińska złożyła interpelację dotyczącą wykonania chodnika w części ul. 

Kaliskiej 

- Radna Maria Skrzypińska złożyła interpelację dotyczącą wykonania drogi rowerowej lub 

chodnika łączącego Odolanów (ul. Dąbrówki) z miejscowością Huta 

- Radny Dariusz Kmiecik złożył interpelację dotyczącą ul. Słonecznej w Odolanowie - remont 

drogi gminnej oraz budowa kanalizacji deszczowej 

- Radna Lucyna Stryjak złożyła interpelację dotyczącą budowy ścieżki rowerowej  

z miejscowości Świeca do Odolanowa 

- Radny Janusz Szustkiewicz złożył interpelację dotyczącą położenia nowej nawierzchni 

asfaltowej na odcinku Nadstawki-Trzcieliny 

- Radny Janusz Szustkiewicz złożył interpelację dotyczącą budowy ścieżki pieszo-rowerowej 

przy drodze powiatowej na odc. Odolanów-Huta-Grochowiska-Nadstawki-Trzcieliny-Janków 

Przygodzki 

 

Ad 5. Podjęcie uchwał. 

- Projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej odczytała Skarbnik Beata Goścniak. Uchwała nr VII/51/24 została przyjęta 

następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, 

„wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

-  Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2024 odczytała 

Skarbnik Beata Goścniak. Uchwała nr VII/52/24 została przyjęta następującą proporcją głosów 

„jestem za” 15 radnych, „jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/482/23 Rady Gminy i Miasta Odolanów 

z dnia 30 listopada 2023 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie i 

Mieście Odolanów na rok 2024 odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała 

nr VII/53/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem 



 
 

przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

30 września 2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr VII/54/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 1 radny (pan Dariusz Kmiecik), na stan 15 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

- Projekt uchwały w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

30 września 2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr VII/55/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji 

i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie uchylenia w części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przyjętego uchwałą nr XLIII/33/2002 Rady Gminy i Miasta Odolanów z dnia 

30 września 2002 r. w sprawie wprowadzenia zmian w miejscowym planie ogólnym 

zagospodarowania przestrzennego odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. 

Uchwała nr VII/56/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 14 radnych, 

„jestem przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 1 radny (pan Dariusz Kmiecik), na stan 15 

radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

- Projekt uchwały w sprawie uchwała w sprawie udzielenia Kierownikowi Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Odolanowie upoważnienia do prowadzenia postępowania 

i wydawania decyzji administracyjnych w sprawie przyznawania uczniom pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym odczytał Przewodniczący Rady Janusz Szustkiewicz. Uchwała nr 

VII/57/24 została przyjęta następującą proporcją głosów „jestem za” 15 radnych, „jestem 

przeciw” 0 radnych, „wstrzymuję się” 0 radnych, na stan 15 radnych obecnych na sesji i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 



 
 

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski odpowiadając na interpelację Radnej Gabrieli Zawady w sprawie 

przebudowy obecnego lub budowy nowego przedszkola w Uciechowie powiedział, że temat  

i problem braku miejsc w przedszkolu jest mu znany. Burmistrz, zauważył, że niestety budynek 

dawnego przedszkola został przed laty sprzedany, a byłoby to dobre miejsce na zaadoptowanie 

na potrzeby przedszkola, za względu na duży teren znajdujący się wokół budynku, który 

mógłby posłużyć na plac zabaw i parking. Burmistrz dodał, że w planach budżetowych na 

przyszły rok nie ma budowy ani przebudowy przedszkola jednak będą szukane sposoby i 

programy na sfinansowanie i rozwiązanie problemu. Burmistrz zauważył, że podobny problem 

występuje także w Tarchałach Wielkich. Dodał, że wybudowanie nowego przedszkola nie jest 

prostą sprawą. 

Radna Gabriela Zawada powiedziała, że zdaje sobie sprawę, że nie jest to temat, który jest 

prosty i dodała, że może dobudowanie dwóch sal rozwiązałoby problem. 

Burmistrz pan Marcin Szorski powiedział, że temat budowy lub przebudowy przedszkola musi 

być dokładnie przeanalizowany także z architektami i trzeba znaleźć najlepsze rozwiązanie. 

 

Następnie Burmistrz pan Marcin Szorski odpowiadając na interpelację Radnej Anny Kądzieli 

w sprawie wycięcia krzewów przy zbiegu ul. Leśna i Krótka w Raczycach powiedział, że 

pracownicy zbadają sprawę i temat zostanie szybko rozwiązany. Burmistrz zaapelował  

o zgłaszanie pilnych spraw np. wycinki krzewów czy dziur w drodze bez czekania na sesję, tak 

aby jak najszybciej rozwiązywać problemy lub zgłosić sprawędo odpowiednich służb czy 

instytucji. 

 

Pan Burmistrz Marcin Szorski odpowiadając na interpelacje Radnej Marii Skrzypińskiej 

dotyczące ulic Poznańskiej i Ostrowskiej powiedział, że nie wie czy w budżecie na przyszły 

rok uda się umieścić te ulice do remontu ale na pewno wymagają one naprawy. Burmistrz 

odnosząc się do interpelacji dotyczących ulicy Kaliskiej powiedział, że sprawa była już 

zgłaszana do Zarządu Dróg Wojewódzkich a teraz zostanie ponownie przekazana. Burmistrz 

powiedział, że sprawa ścieżki rowerowej w ciągu ulicy wojewódzkiej zostanie przekazana 

według właściwości.  

 

Następnie Burmistrz pan Marcin Szorski odniósł się do interpelacji Radnej Lucyny Stryjak  

i Przewodniczącego Rady pana Janusza Szustkiewicza i powiedział, że zostaną one przekazane 



 
 

według właściwości z prośbą o informację jakie są plany. Burmistrz przedstawił także  

inne pomysły odnośnie ścieżki rowerowej ze Świecy w kierunku Odolanowa. 

 

Pan Burmistrz Marcin Szorski odnosząc się do interpelacji radnego Dariusza Kmiecika 

poinformował, że prace nad projektem ul. Słonecznej wraz z przebudową kanalizacji już trwają. 

Burmistrz dodał, że problem jest mu znany. Burmistrz zauważył, że przy remoncie grobli  

z jakiś powodów, możliwe że finansowych, problem nie został rozwiązany. Pan Burmistrz 

powiedział, że będzie wymieniona rura na skrzyżowaniu ulicy Słonecznej i Cofalskiego, która 

rozpadła się pod naporem wody podczas ostatniej akcji przeciwpowodziowej. Burmistrz 

podkreślił, że planowany jest remont ulicy Słonecznej. 

 

Następnie pan Burmistrz Marcin Szorski odnosząc się do interpelacji pana Janusza 

Szustkiewicza powiedział, że na temat położenia nowej nawierzchni asfaltowej na odcinku 

Nadstawki-Trzcieliny musi wypowiedzieć się zarząd dróg powiatowych.  

Burmistrz zaznaczył, że obecnie najważniejsza jest ulica Strzelecka w Odolanowie, która 

wymaga pilnego remontu i poinformował, że Powiatowy Zarząd Dróg ma także w planach 

remont drogi między Bonikowem a Świecą, a obecnie jest modernizowana droga z Bab do 

Gliśnicy.  

 

Ad. 7. Dyskusja, zapytania, wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania do przekazanego przez Burmistrza 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

 

O głos poprosiła Wiceprzewodnicząca Rady Anna Kądziela, która odniosła się do zmiany 

nazwy dawnego kościoła ewangelickiego na Galerię Forum. Radna zapytała kto podjął taką 

decyzję i czy kwestia zmiany nazwy nie powinna być omówiona z mieszkańcami lub radnymi. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski powiedział, że nazwy obiektom nadaje się zarządzeniem 

burmistrza. Burmistrz dodał, że rozmawiał z mieszkańcami, ODK, artystami. Burmistrz 

podkreślił, że nazwa Galeria Forum oddaje sposób użytkowania budynku ponieważ tu można 

dyskutować i pokazywać sztukę. Burmistrz wyjaśnił, że nazwa Forum pojawiła się dlatego, że 

budynek jest miejscem narad i rozmów, a Galeria ponieważ tu prezentowane są wystawy  

i odbywają się koncerty.  Burmistrz powiedział, że obiekt służy wszystkim mieszkańcom  



 
 

i dodał, że nazwa kościół ewangelicki narzuca pewien sposób użytkowania, a miejsce to od 

dawna nie pełni już funkcji kościoła. 

 

Następnie o głos poprosiła radna Anna Kądziela podziękowała wiceburmistrzowi panu 

Marcinowi Stryjakowi za dwukrotny przyjazd do Raczyc i objazd dróg oraz rozmowy  

z mieszkańcami.  

 

Przewodniczący Rady pan Janusz Szustkiewicz nawiązał jeszcze do tematu zmiany nazwy 

dawnego kościoła ewangelickiego na Galeria Forum i stwierdził, że przed podjęciem decyzji 

można się było zastanowić nad zmianą nazwy. 

 

Następnie głos zabrała Radna Gabriela Zawada i zauważyła, że Burmistrz odbył spotkanie  

z przewoźnikiem w sprawie umów na dowóz dzieci i kursów autobusowych na ternie gminy  

i zapytała czy coś się zmieni w tej sprawie i czy będzie więcej autobusów szczególnie  

z miejscowości zagrożonych wykluczeniem komunikacyjnym. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski odpowiedział, że będzie się starał, aby było więcej połączeń. 

Burmistrz dodał, że obecnie tylko jedna linia jest dotowana przez urząd, a także dowóz dzieci 

do szkół. Burmistrz poinformował, że planuje spotkanie z wójtem gminy Sieroszewice, który 

rozwiązał problem komunikacyjny na terenie swojej gminy. Burmistrz zaznaczył, że zastanowi 

się co można jeszcze zrobić aby zlikwidować jak najwięcej wykluczeni komunikacyjnych na 

terenie GiM Odolanów. Burmistrz poinformował również, że wpłynęła oferta z MZK z Ostrowa 

Wlkp jednak jest to bardzo duża kwota.  

 

Następnie Radny Dariusz Kmiecik poprosił pana Burmistrza o interwencję w sprawie 

oświetlenia na ul. Wiosny Ludów aż do ul. Bartosza. Radny dodał, że po jego interwencjach  

w gminie nadal od miesiąca lampy nie świecą. 

Burmistrz odpowiedział, że zajmie się sprawą. 

Radna Maria Skrzypińska podniosła również sprawę nieświecących lamp na ulicy Dąbrówki  

i ulicy Ostrowskiej. 

Pan Burmistrz Marcin Szorski powiedział, że porozmawia z pracownikami o tej sytuacji i dowie 

się dlaczego lampy nie świecą i problem zostanie rozwiązany ponieważ bezpieczeństwo jest 

najważniejsze. Burmistrz dodał, że zajmie się również nowym oświetleniem szczególnie na 

przejściach dla pieszych. Burmistrz zaznaczył, że czeka z niecierpliwością na wymianę opraw 

na ledowe. 



 
 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Ad 8. Zakończenie obrad VII sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął VII Sesję Rady Gminy 

i Miasta Odolanów (godz. 16:29). 

 

               Protokolant      Przewodniczący Rady 

 

/-/ Agnieszka Skobejko-Przybylak                        /-/ Janusz Szustkiewicz 


